

Date: August 12, 2025

التاريخ: 12 أغسطس 2025م

Subject: Approval of Capital Plan – OMR 60 million program in multiple tranches

In a strategic move to support the economic diversification goals of Oman Vision 2040, Bank Nizwa SAOG, Board of Directors, in its meeting held on July 31, 2025, has approved capital plan designed to fuel its next phase of growth and solidify its market leadership. This initiative will strengthen the bank's capital base by issuing Additional Tier 1 capital in multiple tranches through IPO or Private Placement options, with total program value of OMR 60 millions, subject to Central Bank of Oman (CBO) and the Financial Services Authority (FSA) approval, enhancing its capacity to meet the increasing demand for Sharia-compliant financing across its retail, corporate, and international banking divisions.

The new Capital Plan is earmarked for developing innovative financial products, investing in cutting-edge digital platforms to elevate the customer experience, and expanding the Bank's operational footprint within the Sultanate.

The Plan is a strong signal of our confidence in the Omani economy and our dedication to being a key pillar in its future. By solidifying our financial position, we are better equipped to serve our customers and contribute meaningfully to the nation's long-term prosperity. This strategic capital raise will not only support the bank's key capital adequacy ratios for enhanced resilience but also position it to seize new opportunities and deliver superior value to its shareholders and the community.

The Bank thanks the valued shareholders and the regulators for the continuing support.

الموضوع: الموافقة على خطة رفع رأس المال - إطلاق برنامج بقيمة 60 مليون ريال عماني موزعة على عدة شرائح

في خطوة استراتيجية تهدف إلى دعم أهداف التنويع الاقتصادي لرؤية عُمان 2040م، أقر مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع.ع، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 31 يوليو نزوى ش.م.ع.ع، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 31 يوليو المقبلة من النمو وتعزيز المكانة الريادية للبنك في السوق. حيث يهدف هذا البرنامج إلى تعزيز قاعدة رأس مال البنك من خلال إصدار رأس مال إضافي من الشريحة الأولى على شكل عدة شرائح عبر الطرح العام الأولي أو الطرح الخاص، وبقيمة إجمالية تبلغ 60 مليون ريال عماني، وذلك بعد الحصول على موافقة كلٍّ من البنك المركزي العماني وهيئة الخدمات المالية، بما يعزز قدرة البنك على تلبية الطلب المتنامي على التمويل المتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية في قطاعات الأفراد، والشركات، والخدمات المصرفية الدولية.

وستساهم هذه الخطة لتطوير منتجات وخدمات مالية مبتكرة، والاستثمار في التحول الرقمي للارتقاء بتجربة العملاء، بالإضافة إلى توسيع النطاق التشغيلي للبنك داخل سلطنة عُمان.

وتعكس هذه الخطوة ثقة البنك في متانة الاقتصاد العُماني والتزامه بأن يكون ركيزة أساسية في مسيرة تطوره، حيث سيسهم تعزيز المركز المالي في تمكين البنك من تقديم أفضل الخدمات لعملائه والمشاركة الفاعلة في دعم ازدهار الوطن على المدى الطويل. كما ستعمل هذه الزيادة الاستراتيجية في رأس المال على دعم النسب الرئيسية لكفاية رأس المال بما يعزز المرونة المالية، ويتيح للبنك اغتنام الفرص الجديدة وتقديم قيمة مضافة لمساهميه والمجتمع.

ويتقدم البنك بجزيل الشكر والتقدير للمساهمين الكرام وللجهات الرقابية على دعمها وتوجيهاتها المستمرة.

Kind regards,

خالد الكايب Khalid Al Kayed

🍑 الرئيس التنفيذي Chief Executive Officer C.R. No.: 1452878 (AO: Box 1423, P.C.: 133 AI Khuwair

أطيب التحيات،